
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Formannskap
Møtested: Møterom 3, Storfjord Rådhus
Dato: 28.04.2009
Tidspunkt: 11.15         

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen Leder STSP
Tor Erik Skoglund Medlem STSP
Inger Heiskel Medlem STAP
Arvid Lilleng Medlem

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer
Jan Kåre Pedersen MEDL

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Birger Sommerseth Jan Kåre Pedersen

Merknader

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Maar Stangeland Rådmann
Trond Roger Larsen Kontorsjef
John-Egil Ottosen Leder utviklingsavdelingen, møtte i sak 7/09

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteprotokollen er ført i samsvar med det som ble 
vedtatt på møtet.

Hatteng, 28.04.2009

Inger Heiskel Birger Sommerseth



 Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr
PS 6/09 Referatsaker Formannskapet 28.04.09 2009/4696

PS 7/09 Vedtak og avtaler inngått i forhold til utvikling av 
Njallavuopio-området.

2009/4792

PS 8/09 Oppnevning av styrerepresentanter i Lásságámmi 2009/4685

PS 6/09 Referatsaker Formannskapet 28.04.09

Rådmannens innstilling
Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 28.04.2009 

Behandling:
Sakene ble referert.

Vedtak:
Sakene ble referert.

PS 7/09 Vedtak og avtaler inngått i forhold til utvikling av Njallavuopio-
området.

Rådmannens innstilling
Saken legges frem uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 28.04.2009 

Behandling:
Forslag fra Arvid Lilleng:
Da Hanne Braathen ikke kunne legge frem noen dokumenter i saka som viser slik interesse 
verken fra Finland eller Sverige, under siste møte i kommunestyret, ei heller til dagens møte, 
avsluttes all kommunal aktivitet om et slikt prosjekt.



Dersom mot formodning finske og evt svenske myndigheter henvender seg til norske 
statsmyndigheter med anmodning om samarbeide om et slikt prosjekt ansees prosjektet som et 
statlig anliggende.
Områdene i Skibotn båndlegges derfor ikke og planlagte prosjekter i området bør nå 
fremskyndes, dersom aktuelle aktører ønsker det.

Forslag fra Hanne Braathen:
Reguleringsplan Njallavuopio settes på vent inntil nærmere utredningsarbeid om 
jernbaneprosjekt er ferdig senest 01.07.10.
Det avholdes møte med de berørte parter i Njallavuopio-området i forhold til allerede inngåtte 
avtaler.
Utviklingsavdelingen sammen med ordfører utfører dette.

Pressemelding ”Ishavsbanen” fra et fellesmøte 12.02.09 mellom norske og finske myndigheter, 
næringsaktører og gruveselskap ble utdelt.

Notat til utenrikshandels- og utviklingsminister Paavo Väyrynen fra ordførande i Tornedalsrådet 
Hanne Braathen datert 31.07.08 ble utdelt.

Forslaget fra Arvid Lilleng ble tatt opp til votering mot forslaget fra Hanne Braathen.
Forslaget fra Hanne Braathen ble vedtatt med 4 mot 1 stemme.

Vedtak:
Reguleringsplan Njallavuopio settes på vent inntil nærmere utredningsarbeid om 
jernbaneprosjekt er ferdig senest 01.07.10.
Det avholdes møte med de berørte parter i Njallavuopio-området i forhold til allerede inngåtte 
avtaler.
Utviklingsavdelingen sammen med ordfører utfører dette.

PS 8/09 Oppnevning av styrerepresentanter i Lásságámmi

Rådmannens innstilling
Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 28.04.2009 

Behandling:
Forslag fra Inger Heiskel:
Anne Dalheim velges som representant.
Inger-Lise Ørnebakk velges som vararepresentant.

Forslag fra Birger Sommerseth:
1. Inger-Lise Ørnebakk overtar i styret for Willy Ørnebakk.
2. Anne Dalheim velges som vararepresentant.

Forslaget fra Inger Heiskel ble tatt opp til votering mot forslaget fra Birger Sommerseth.



Forslaget fra Birger Sommerseth ble vedtatt med 3 mot 2 stemmer.

Vedtak:
1. Inger-Lise Ørnebakk overtar i styret for Willy Ørnebakk.
2. Anne Dalheim velges som vararepresentant.


